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Karlskoga Budoklubb

Styrelsemöte 2024-11-03
Närvarande
Jan Hellqvist, Frank Wartig, Christian Hoffstedt, Simon Barrestål, Mats Werf, Anna Lindau, Per Eriksson

1. Mötets öppnande
Ordförande Jan Hellqvist öppnade mötet kl. 13:18.

2. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

3. Kassörens rapport och ekonomi

● Laget.se har nu tydligare struktur kring medlemsavgifter.

● Totala tillgångar på PG-kontot just nu är 139 038,47 kr och 5 183,27 kr på sparkonto.

● Respektive sektions nuvarande (241028) tillgångar är
○ GBJJ, 15 854.35 kr
○ JSJ, 13 546.70 kr
○ Judo, 73 218.16 kr
○ YSR, 7 486.54 kr
○ Klubb, 38 806.79 kr

● Halva hyran för året (23 kkr) återstår att betala. -kvarstår

● Vi har en peng på 1370,20 kr för Mats 65+ verksamhet från SISU, som idag ligger på en egen sektion
“Projektstöd IF Idrott 65+”. Hålls separat från klubbens övriga tillgångar och används till denna
specifika happening.

● Klubben har en kontantkassa, Mats och Simon gör upp om utköp. -klart

● Avgifter i laget.se är uppdaterade för HT. Vi har börjat skicka ut avgifter och fått in betalningar. Smidigt
med Swish.

● LOK-stöd knappt 9000 kr får vi preliminärt. Det är några tusen mer än förra gången. Har blivit inbetalt.

4. Lokalen
● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.
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○ Rutiner för brand och utrymning varierar något på olika lappar i lokalen. Styrelsen beslutar att
huvudtränaren är ansvarig för att räkna in att alla är ute ur lokalen vid brandlarm. Vi uppdaterar
befintlig lapp med rutiner. Janne uppdaterar dokumentationen. -kvarstår

● Ärenden till kommunen. På onsdag 6/11 är det dags för det årliga mötet med dem.
○ Förråd för mattor. Eventuellt kan vi få ett förråd från kommunen på annat ställe. Punkten togs

upp med kommunen på föreningsträffen. Inga ytor finns just nu, Mats ansvarar. -kvarstår
○ Vi har fortfarande behov av förråd för mattor. Behövs innan vi köper in nya. Vi behöver nya

mattor för att kunna ha vår tävlingsverksamhet (pokaljakten). Tre ytor ska kunna erbjudas
samtidigt under tävling, just nu har vi två. Förrådet behöver inte vara i samma hus som klubben.
-kvarstår

○ Solskydd på östra sidan önskas, frågan har tagits upp med kommunen. Ett öppningsbart fönster
är önskvärt. -kvarstår

○ Ta över Innebandyns nuvarande Kansli? -kvarstår
○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa. -kvarstår
○ Jan har ansökt om en repklättringskrok i taket för rep. Vi har fått detta godkänt. De ska hänga

upp en krok men har inte kommit med ett datum eller tid ännu. -kvarstår

● TV inklusive väggfäste till klubben. Janne och Christian ska köpa in, budget ca 5000 kr. Vi avvaktar
inför Black Friday eller någon fynd i köp- och säljgrupp. Skuld till sektionerna borde balanseras upp
innan vidare investeringar. Frank har hittat en TV till pokaljakten för ca 400kr som han tar med, vi ska
testa om den funkar bra. -kvarstår

● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo.
○ Dojoprojektet lever vidare. Utbildningarna växer och mår bra och det börjar behövas mer

utrymme. Möten har hållits med bland annat Folkhögskolans rektor för att titta på möjlig lokal.
Konkreta lösningar ses över. Marknadsföring för studerande till kursen, med fokus heltid,
behövs. Heltidskursen behöver få in fler deltagare. Mer info efter mitten av november. Skolans
verksamhet kommer att dras ner. Belsut kommer på onsdag.

● Budoklubbens gym.
○ De större maskinerna ska forslas bort. Skivstången behåller vi. Tord önskar byta ut en benpress.

Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på. Judo använder dessa flitigt. Gracie kan
också komma att använda dem mer. Blir gymmet fint kan det bli mer attraktivt att träna där.
Styrketräning kan ingå i judoträningen när ungdomarna blivit äldre. Rehabmöjligheter. Många
BJJ-klubbar har ett gym.

○ Christian och Per önskar inköp av en assaultbike, offert på ca 7000 kr. Gemensam genomgång
av gymmet föreslås. Planen: Söka stöd, sedan budgetera. -kvarstår

○ Nordic Fighter kan ge förslag på hur ytan kan formas, de har gjort gymmet på Folkhögskolan.
Per och Christian tar kontakt med dem. -kvarstår

○ Vi skulle kunna söka stöd hos Judoförbundet. Vi försöker köra på och få igång detta projekt.
Viktigt att kunna bli av med mattorna som förvaras där nu. Diskussion kring hur vi kan stuva
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om mattorna. Christian blir ansvarig för att ordna om, Janne och Anna hjälper till.

● Funderingar kring att flytta fotografierna och flaggorna i dojon till österväggen. Skiss tas fram till nästa
styrelsemöte. Styrelsen beslutar att tavlan på O-sensei skänks bort. Per och Christian kollar på bilder
som kan kopplas till BJJ. Diskussion om att byta ut till fräschare flaggor. Styrelsen tycker det är en bra
idé. Vi tar in offerter på dessa flaggor.

● Franks bidragsstöd.
○ Frank har ansökt om 100tkr för att köpa in 100kvm matta. Frank har en offert på dessa mattor

för cirka 112tkr. Inte fått beviljat något än, de meddelar inom kort.

● Frank påpekar att judoförbundet tagit fram en sjukvårdsväska som är ämnad för kampsport. Den är även
lätt att ta med sig. 2550kr + moms. Syfte är att kunna ha med en komplett väska under Pokaljakter och
tas med till tävlingar, läger. Man fyller på det som saknas efteråt.

○ Möte med Intersport snart. Frank ska be om sponsring till väskan, tejp.
○ Beslut om att sortera skåpen vid nästa städdag och flytta in och märka upp övrigt första

hjälpen-material som nu står uppe på bänken.

● Fortsätt påminna om städning på toalett och i entrén. -stående punkt

● Städrutinen behöver utvidgas till att inkludera toaletten. Ansvarig instruktör städar toaletten ELLER
delegerar/påminner. Uppmaning om att gå direkt till ansvarig person i fråga vid glömd städning.

● Ny mikro och kaffemaskin önskas köpa in under Black Friday - Christian kollar upp.

5. System, hemsida och sociala medier
● Närvarorapportering upp till 25 års ålder, viktigt att komma ihåg att rapportera!

● Laget.se & IdrottOnline.
○ Till nästa möte - dra ut en lista på alla aktiva medlemmar och uppdatera sedan på IdrottOnline.

Janne och Frank ser över detta. Nu behöver man även rapportera vilken sektion som
medlemmen är i.

○ IdrottOnline kommer att försvinna och bytas ut under 2025/2026.

● Simon ser över Visma + laget. Kanske aktuellt till våren. -kvarstår

● Vore bra att ha en pdf med medlemsansökan - Christian laddar upp pdf på hemsidan under dokument.

6. Nycklar
● Nycklar och taggar registreras på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare.
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● Janne är kontaktansvarig mot kommunen.

● Döda taggar ska växlas till fungerande.

● Christian behöver två uppsättningar nycklar & taggar till Tommy och Clara i Gracie-sektionen.

7. Bevakning, drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister.
● Inget att rapportera.

● Belastningsregistret - stående punkt.
○ Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som registrerar i laget.se.

Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret till ordförande vid styrelsemöte.

8. Ju Shin Jutsu

● Lördagen den 5:e oktober hade stilrådet med flera en träningsdag.
● 19:e-20:e oktober genomfördes ett dan-läger med totalt 17 deltagare från flera klubbar.
● Vi har seniorträning på torsdagar 11:00 till 13:00
● Vi skall ha pröva på för "Seniorer i fokus" nu på måndag 4/11 kl 13:30 -15:00
● Några av oss kommer att åka på läger i Vingåker 16-17/11.

9. Judo
● Judo deltog med två tränare hos kommunens (SISU) idrottens dag och hade väldigt positivt resonans av

barn, lärare och arrangörerna.
● Pokaljakten #3 i Karlstad med 12 medaljer (av 14 deltagare).
● Öppen matta / Randori med besök från Arvika och Örebro.
● Det finns planer att göra det mer regelbundet och bjuda också Karlstad Judo.
● Förberedelse för Pokaljakten #4 den 1 december pågående.

10. Gracie Barra
● 14 oktober graderas Eden till grått/svart bälte i BJJ.
● 15 december är planen att ha ett tjej- och kvinnoläger i BJJ. 10:00 - 13:00.

11. Yagyu Shingan Ryu
● YSr: Vi hade besök av "Youtubern" Jesse Enkamp 26-27 september. Avsnitt kommer ut runt årsskiftet.

Om intresse finns hittas Jesses kanal via följande länk: https://www.youtube.com/@KARATEbyJesse
● På folkhögskolan har vi hittills genomfört 2 läger- helger för distansstuderande i vår kurs "Koryu

Bujutsu/Jujutsu".
● Anna har varit i Japan och tränat med Hosobuchi sensei och hans direkta elever i Shi Fu Kan dojo.

12. Övrigt
● Vi har arbetsgrupper sammansatta för stadgar, vision, verksamhetsidé och värdegrund. Vi

mail-korresponderar med varandra för att ha ett andra utkast i början av november. -kvarstår

https://www.youtube.com/@KARATEbyJesse
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● Nya regler för kommunen kring bidragsregler. Redovisning kring hur mycket av kommunens bidrag
som går till juniorverksamhet. Ska redovisas till kommunen i årsredovisningen. Daniel, Frank och
Christian ser över detta och uppdaterar vid behov. Skickas till Janne innan fredag den 27:e september.
-klar

● Styrelsen har diskuterat sektionernas träningstider. Gracie Barra uttrycker att de har för trångt i kapellet
under måndagar och onsdagar. Fler pass på budoklubben önskas. Erbjuder att låta andra använda
kapellet om de kan få tillgång till budoklubben. Gäller främst de tider som ligger 17:30 - 20.
Diskussionen fortsätter framåt. Judon har fullt med barn på sina pass och skulle också behöva mer pass.
Sektionsledarna ska prata ihop sig och ta upp med styrelsen på nästa styrelsemöte. Till nästa årsmöte
behöver vi se över detta mer ordentligt.

● Uppdatering av klubbens stadgar. Frank och Mats uppmanar alla som inte har gjort det redan att gå in i
dokumenten som skickats ut via mejlen och kommentera på ändringsförslag. Meddela gärna att ni kollat
igenom även om ni inte har några kommentarer. Deadline 17/11. Några kommentarer som dök upp:

○ Ha med suppleanter, tycker styrelsen.
○ Att meddela vid borttagning från systemet. Ett sätt att kolla intresse.
○ Meningen i verksamhetsplanen kring miljö passar inte in just nu.

● RF-SISU Värmland och Karlskoga kommun bjuder in till en kostnadsfri föreläsning på temat "Hur
inkluderande är du och din idrottsklubb?" den 9 december kl. 18-19:30 i aulan på Karlskoga
Folkhögskola. Mer info och anmälan (sista anmälning den 2/12) här:
https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/1972349

● Enkät från RF-SISU Värmland kring hur könsfördelningen i styrelsen ser ut. Janne skickar in den.
Önskar vi ett möte för att starta mer aktivt arbete kring detta i klubben i stort? Styrelsen diskuterar och
väljer att inte prioritera detta just nu.

○ Uppkommande tjej- och kvinnoläger ett initiativ i denna riktning.
○ Att få ut informationen om att alla deltagare och föräldrar/intresserade kan vara med på årsmöte

och söka till styrelsens poster.

● Per föreslår gemensam aktivitet i klubben. Datum sätts till 7/12, träning kl. 10-12, och sedan
pizzalunch. Prata ihop sig mellan sektionerna, återrapport till Janne. Använda Daniels affisch.

○ Vid detta tillfälle kan vi meddela folk om årsmötet och möjlighet att delta.

13. Nästa möte
Nästa styrelsemöte är den 12/1 kl. 13:15.

14. Mötets avslutande
Ordförande förklarade mötet avslutat kl. 14:47.

https://educationwebregistration.idrottonline.se/home/index/1972349

